
Rondvragen Commissie M&B 20 januari 2020

Rondvraag CDA C-stukken gedeputeerde Mobiliteit

Agendapunt 7b. deelname bestuurlijke missie VS 2020

Van 6  tot en met 10 januari 2020 is een bestuurlijke missie geweest naar de VS met als belangrijkste 
thema duurzame mobiliteit. Mede gezien het feit dat dit door een medewerker van de provincie NH 
is georganiseerd, is de vraag of Noord-Holland bestuurlijk vertegenwoordigd is geweest? Indien een 
gedeputeerde Noord-Holland heeft vertegenwoordigd, wat is de grootste winst geweest van deze 
bestuurlijke missie?

Agendapunt 7l.

Ten aanzien van de transitie bediening bruggen en sluizen staat aangegeven dat er strenge eisen 
gesteld worden voor opleiding en inwerken van medewerkers die onze bruggen en sluizen bedienen. 
Een duurzame relatie met deze medewerkers maakt het mogelijk te investeren in kennis en kunde. 
Daarnaast wordt gekozen voor een externe flexibele schil. Hoe staat het dan met het opleiden en 
inwerken van deze externe medewerkers, die niet structureel deze werkzaamheden zullen verrichten 
en geen duurzame relatie c.q. een arbeidsrelatie met de provincie Noord-Holland zullen hebben? 

Agendapunt 7m

Onder het programma Samen Bouwen aan bereikbaarheid (punt 10) staat vermeld dat er een MRA 
breed Ontwikkelpad Verstedelijking en Bereikbaarheid is vastgesteld. De uiteindelijke 
investeringsbeslissingen voor bereikbaarheid vinden plaats in het programma SBaB en de 
bestuurlijke overleggen MIRT. Kan de gedeputeerde aangeven hoe PS hierbij wordt betrokken?

In het Nationaal Openbaar Vervoer Beraad wordt het thema vervoersarmoede besproken. Dit heeft 
betrekking op de dekking en  bereikbaarheid van het regionale OV. Zou de gedeputeerde een 
toelichting hierop willen geven en wat dit mogelijk voor consequenties kan hebben voor het OV in 
Noord-Holland? Dit in relatie ook met de subsidieregeling buurtbussen (agendap. 7n)  waarin staat 
aangegeven dat er een aantoonbare behoefte van reizigers is in gebieden waar OV schaars is maar 
ook het aantal vrijwilligers bij de buurtbussen onder druk staat.

Rondvraag VVD

PDENH
Graag zou de VVD een technische sessie krijgen over de opzet, inrichting en werking van PDENH. 
Kan de portefeuillehouder dit bieden?

8.a. / 10.a. Regiodeals
Concurreren 2 regiodeals uit dezelfde provincie niet met elkaar in de aanvraag naar het Rijk toe? 
Is er aanleiding te veronderstellen dat beide deals kansrijk zijn? Worden er in deze tranche nog 
andere aanvragen voor regiodeals vanuit NH verwacht?


